
,

ZZÁÁPPIISS
z veřejné schůze Osadního výboru  Třemošnice 

konané v pátek 14. prosince 2018 od 18.00 hod.

     Přítomni: Ing. Marek Škvor – starosta obce

                   Mgr. Pavel Zeman – místostarosta

                   pí Lucie Chvojková – členka zastupitelstva  

Marie Smítková, Ing. František Škvor, Ing. Petr Šebesta, Milan Mecka - členové                   
osadního výboru + 15 občanů

     Omluveni: Ing. Veronika Floriánová 

                 

 Schůzi zahájila a řídila předsedkyně osadního výboru Marie Smítková.

 Na úvod seznámil starosta přítomné se způsobem ustavení osadního výboru pro 
funkční období 2018-2022 

 Informace místostarosty Mgr. Pavla Zemana -

 ČEZ dal obci výpovědi pro připojení míst VO (v souvislosti s plánováním uložení 
vedení do země). Obec bude muset odstranit lampy a vybudovat nové VO. Přesný 
termín není zatím znám. Podněty k umístění nových bodů VO lze podat na OÚ. Toto 
vše přinese obci neplánované náklady. Jen projekt na nové VO bude stát přes 50 tis. 
Kč bez DPH. Realizace se bude patrně pohybovat v řádech statisíců.

 Cesta na Fídrnos. Obec se nyní snaží „legalizovat“ v minulosti vyježděnou cestu. MěÚ 
Benešov k tomu požaduje souhlas všech vlastníků. Přítomným vlastníkům byl předán 
příslušný formulář. Bez jeho podpisu všemi není možné pokračovat. Po 
zadministrování se budou řešit majetkoprávní záležitosti jednotlivých pozemků.

 Informace ze zasedání zastupitelstva obce Ostředek přednesl starosta 

           Ing. Marek Škvor.

Seznámil nás s projednávanými body zasedání zastupitelstva obce: 

 21. 5. 2018

 schválení neinvestiční dotace z rozpočtu obce pro Střemcha 2018, z.s. v Třemošnici 
ve výši 20.000,- Kč

 stanovení, že zastupitelstvo pro období 2018-2022 bude 7 členné

 stanovení místních poplatků z popelnic, psů a ubytovacích zařízení (nové vyhlášky)

 třemošničtí hasiči odstranili kovové prvky z dětského hřiště

 poničená autobusová zastávka v Třemošnici věnována spolku Střemcha 2018, z.s.

 objednány nové prvky na dětská hřiště

 zakoupen automobil pro SDH Třemošnice ve výši 47.456,- Kč



 25.  6. 2018

 schválení účetní závěrky za rok 2017 bez výhrad

 prodloužení nájmu sportovního areálu v Ostředku pro TJ Sokol Ostředek, z.s. do roku 
2033

 řešení ochrany osobních údajů (GDPR)

 zakoupení skákacího hradu

 udělení dotace na nový územní plán od MMR

 27. 8. 2018

 schválení Plánu rozvoje sportu 2019-2028

 podpis smlouvy na svoz odpadu na období 2019-2028 s AVE

 zakoupen nový traktůrek v ceně 110.110,- Kč

 29. 10. 2018

 ustavující zasedání nového zastupitelstva

  ustavena tříčlenná přestupková komise, předsedkyní JUDr. Věra Škvorová

   

 5. 11. 2018

 schválen návrh rozpočtu na rok 2019

 schválení rozšíření projektu rekonstrukce bývalé školy v Třemošnici - nová cena
130.000,- Kč + DPH

 ustavení osadního výboru v Třemošnici (stejné složení jako v minulém období)

 proběhlo měření hluku v Třemošnici – výsledek je v souladu s platnými normami. 
Obec se pokusí zajistit nové měření, pokud bude cenová nabídka přijatelná.

                

 3. 12. 2018 

 schválení neinvestičních dotací z rozpočtu obce na rok 2019 pro místní spolky - SDH 
Třemošnice (30.000Kč)  a  Střemcha 2018, z.s. (40.000Kč)

 schváleno podání 4 žádostí o dotaci na Ministerstvo pro místní rozvoj:

 na opravu kapličky v Třemošnici (cca 300.000,- Kč)

 na opravu povrchu komunikace k Choraticům (cca 2.500.000,- Kč)

 na opravu mostku u mlýna v Ostředku (ca. 900.000Kč)

 na nový povrch kurtu v Ostředku (ca. 800.000Kč)

 obec získala dotaci 15.000 Euro na veřejný internet v rámci programu WIFI4EU

 ŘSD požádalo o prodloužení termínu náhradní výsadby stromů do roku 2019



 Přehled akcí, které nás čekají do konce března 2019:

    4. ledna   - Myslivecký ples – Božejáci – obecní dům Taťounovice

   25. ledna   - Hasičský ples – Blue Moon – restaurace Ostředek

   16. února   - Ostředecký halový pohár 2017 ve fotbale – hala ZŠ Sázava 

   23. února   - Dětský karneval – sál restaurace Ostředek

    9. března  - MDŽ Třemošnice  (společenská místnost bývalé prodejny)

   16. března  - Sokolský ples – kapela CODA – restaurace Ostředek

 Diskuse -                                               

 L.Ř. – informuje, že dotace na internet je do veřejných prostorů. Dále požaduje zákaz 
zajíždění velkých nákladních aut a těžké techniky ke kravínu

 J.L. – na silnici od Ostředka je umístěna značka zákaz vjezdu automobilů nad 3,5 T. Je to 
ale jen od Ostředka, není tam zapomenutá od stavby?

 V.J. – křížek u kapličky by byl potřeba rekonstruovat. Je ještě v záruce?

 M.Š.  - některé kanály je třeba opravit, např. vedle naší zahrady.  

 P.F. – je potřeba vyčistit škarpy. 

otevřený kanál před Uršicovými /zakrýt nebo alespoň opravit/?

 Schůzi ukončila pí Smítková, poděkovala všem přítomným za účast. Příští veřejná 
schůze se bude konat koncem března 2019.

     Zapsala: Marie Smítková         


